

Bulletin

O'Connor Street Construction Detour Sun Life Financial Centre

Please be advised that Bell will be undertaking the rebuild of four manholes along O'Connor Street between January 22nd and March 2nd, 2018.

As a result, O'Connor Street will be closed for vehicular traffic from Laurier Ave. to Somerset St. to accommodate these works.

There will be detour signs directing motorists via Laurier Avenue to Elgin Street.

Throughout this project, passage will be maintained for both pedestrians and cyclists.

Within the limits of the construction area, all garages and driveways will remain accessible.

Should you require additional information or clarification, do not hesitate to contact the Management Office at 613.236.6452.

Lori Anne Sauv -Keefe
PROPERTY MANAGER, SUN LIFE FINANCIAL CENTRE

January 17, 2018

Bulletin

Détour pour travaux sur la rue O'Connor Centre Financière Sun Life

Soyez informé que Bell entreprendra la reconstruction de quatre trous d'homme le long de la rue O'Connor entre le 22 janvier et le 2 mars 2018.

Ainsi, la rue O'Connor sera fermée à la circulation automobile entre l'avenue Laurier et la rue Somerset afin de permettre ces travaux.

Une signalisation détournera les automobilistes par l'avenue Laurier et la rue Elgin.

Tout au long de ce projet, le passage des piétons et des cyclistes sera maintenu.

Tous les stationnements et toutes les entrées de la zone de travaux demeureront accessibles.

Pour toute information supplémentaire, n'hésitez pas à communiquer avec le bureau de gestion au 613.236.6452.

Lori Anne Sauvé-Keefe
GESTIONNAIRE IMMOBILIER, CENTRE FINANCIERE SUN LIFE

Le 17 janvier 2018